
BESPREEKNOTITIE 
 
Aan:  de commissieleden 
Cc:  portefeuillehouder J. Tigges 
Van:  Ted de Lange (CDA), Geert Mos (D66) 
Datum: <datum> 
Onderwerp: Bevordering sportvisserij 
Agendapunt: <in te vullen door griffie> 
 

 
Tijdens de vergadering willen wij, Ted de Lange en Geert Mos, graag van gedachten 
wisselen met de andere commissieleden over bovengenoemd onderwerp. De wethouder 
voor economische zaken en betrokken ambtenaren zijn van harte uitgenodigd de discussie 
bij te wonen. 
 
Toelichting onderwerp 
Na het bezoek aan de Koopmanspolder vorig najaar en de orienterende bespreking met de 
heer Doef in de commissie afgelopen voorjaar, willen wij een vervolg geven aan het thema 
bevordering sportvisserij. Deze groeiende sport, die zich ook uitstekend leent voor 
toepassing op ons grondgebied, blijft onderbelicht. Recent zien we dat ook in het Plan 
Strategie Toeristische Marketing, waarin de sportvisserij als  doelgroep geheel ontbreekt.  
Doelstelling.                                                                                                  
Onze doelstelling is: 
- te laten onderzoeken of de gemeente Medemblik, zelf dan wel in regionaal 
verband, de economie van de gemeente, met name de toeristische sector, een impuls kan 
geven door de groeiende sportvisserij te bevorderen/faciliteren.  
- bij positieve uitslag daarvan het samen met betrokken organisaties en het HHNK 
opstellen van een plan. 
N.B. Deze doelstelling heeft een economische insteek. Het gaat niet om bevordering van 
de visserij als sport. In die zin wordt het sportbeleid vaan Medemblik niet ter discussie 
gesteld. 
 
Feitelijke gegevens. 
Vanaf 2013 is de sportvisserij officieel toegetreden tot het NOC*NSF. 
Het is inmiddels de derde sport in Nederland, na voetbal en tennis. 
Er zijn 580.000 Vispashouders. (rechthebbend om te mogen vissen in wateren van 
gemeentes ) 
Landelijk is het totaal aantal trips 11.000.000 op jaarbasis (een trip is 1x vissen per dag 
door een persoon ) 
De bijdrage in de economie van ons land beloopt een bedrag van meer dan honderd 
miljoen. 
Het ledenaantal van de georganiseerde sportvisserij in de Gemeente Medemblik  bedraagt – 
als voorbeeld - 3700. 
 
Een aantal maatregelen die kunnen bijdragen aan de bevordering. 
 
- Het bijdragen aan een aantrekkelijke visstand.                                              
- Het opzetten van proefprojecten met het uitzetten van vis, bv karpers en forel. 
- Het bevorderen samen met het HHNK van de voedselrijkheid van de wateren in 
Medemblik.  
- Het tot stand brengen van meer toegankelijke visplekken (oevers, steigers, 
trailerhellingen, parkeerplaatsen) 



- Voor het vissen met een eenvoudige schuilmiddel ( paraplu/tent ) en bij nacht de APV 
aanpassen. 
- Samenwerking en afstemming met plaatselijke hengelsportverenigingen en sportvisserij 
MidWestNederland. 
 
Discussiepunten 

 
In het bijzonder vragen wij aandacht voor de afweging dit thema als gemeente zelf 
op te pakken, dan wel in het kader van de samenwerking in de regio. Het is 
bestaand beleid de bevordering van het economisch leven zoveel mogelijk op het 
niveau van West-Friesland te doen.  
 
Mogelijke overwegingen om dit hier niet te doen zijn: 

 gelet op de specifieke kenmerken van ons grondgebied is dit meer een item 
voor ons dan bijvoorbeeld voor Hoorn. 

 als Medemblik alleen kunnen we sneller handelen. 
 
Voordeel van het juist wel oppakken in de regio zou zijn dat aansluiting kan worden 
gezocht bij de Regionale Agenda van West-Friesland waarin het thema zou kunnen 
worden ondergebracht. Bovendien zou het schaaleffect van het samenwerken met 
betrokken organisaties en HHNK groter zijn. 
 

Deelnemers 
Wij nodigen de commissie uit hierover met ons in gesprek te gaan. De portefeuillehouder is daarbij ook 
uitdrukkelijk uitgenodigd.  
 
Vervolg 
Afhankelijk van het verloop van de discussie kan worden bepaald of, en zo ja hoe, een 
vervolgtraject wordt ingezet. Dat zou kunnen starten met het indienen van een motie 
vreemd aan de orde van de dag in de raad. 
                                                                                              
Met vriendelijke groet, 
Ted de Lange CDA 
Geert Mos D66 
 


